

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 1999
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1999
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1663

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 1999

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1663

1992

I. Nos. 28609-28619

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 23 January 1992 to 29 January 1992*

	<i>Page</i>
No. 28609. France and China: Exchange of letters constituting a consular agreement. Beijing, 29 April 1991	3
No. 28610. France and Pakistan: Exchange of letters constituting an agreement on the abolition of entry/exit visas for nationals of both countries. Paris, 12 July 1991	11
No. 28611. France and Luxembonrg: Exchange of letters constituting an agreement concerning the application of the European Convention of 13 December 1957 on extradition to the French Overseas Territories and territorial collectivities. Luxembourg, 17 July 1991...	15
No. 28612. France and Luxembourg: Exchange of letters constituting an agreement relating the extension of the European Convention of 20 April 1959 on mutual assistance in criminal matters to the French Overseas Territories and territorial collectivities. Luxembourg, 17 July 1991	21
No. 28613. Multilateral: Agreement on a comprehensive political settlement of the Cambodia conflict (with annexes). Concluded at Paris on 23 October 1991 Agreement concerning the sovereignty, independence, territorial integrity and inviolability, neutrality and national unity of Cambodia. Concluded at Paris on 23 October 1991 Declaration on the rehabilitation and reconstruction of Cambodia. Signed at Paris on 23 October 1991	27

*Traité et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 1663

1992

I. N°s 28609-28619

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traité et accords internationaux
enregistrés du 23 janvier 1992 au 29 janvier 1992*

	<i>Pages</i>
N° 28609. France et Chine : Échange de lettres constituant un accord consulaire. Beijing, 29 avril 1991.....	3
N° 28610. France et Pakistan : Échange de lettres constituant un accord portant suppression des visas de sortie et de retour pour les ressortissants des deux pays. Paris, 12 juillet 1991	11
N° 28611. France et Luxembourg : Échange de lettres constituant un accord relatif à l'application aux Territoires français d'Outre-Mer et collectivités territoriales françaises de la Convention européenne d'extradition du 13 décembre 1957. Luxembourg, 17 juillet 1991 ..	15
N° 28612. France et Luxembourg : Échange de lettres constituant un accord relatif à l'application aux Territoires français d'Outre-Mer et collectivités territoriales françaises de la Convention européenne d'entraide judiciaire en matière pénale du 20 avril 1959. Luxembourg, 17 juillet 1991	21
N° 28613. Multilatéral : Accord pour un règlement politique global du conflit du Cambodge (avec annexes). Conclu à Paris le 23 octobre 1991	
Accord relatif à la souveraineté, l'indépendance, l'intégrité et l'inviolabilité territoriales, la neutralité et l'unité nationale du Cambodge. Conclu à Paris le 23 octobre 1991	
Déclaration sur le relèvement et la reconstruction du Cambodge. Signé à Paris le 23 octobre 1991	27